
OK Vendelboerne

Referat af generalforsamling

Klublokalet Højene skole, onsdag d. 21. januar 2015 kl 19.30

Tilstede: Foruden bestyrelsen (undtaget Mogens Christensen) er 23 medlemmer mødt op

Formand Kjeld Arildsen byder velkommen 

Dagsorden i flg. Foreningens vedtægter

Valg af dirigent

Gro Glans (GG) vælges og indleder med at konstatere, at generalforsamlingen er rettidigt varslet – 
skete 4. januar 2015, dvs. med mindst 14 dages varsel.

1. Bestyrelsens beretning for det forløbne år:

Beretningen omdeles på mødet. Formanden gennemgår det omdelte. Vedlægges referatet samt  på
hjemmesiden.

Gro Glans takker for beretningen, efterlyser kommentarer og spørgsmål:

Vivi Arildsen: Foreslår, at indlæg fra Facebook (FB) lægges på hjemmesiden.

Kjeld Arildsen (KA) præciserer, at hjemmesiden er klubbens officielle ansigt udadtil krydret med de 
gode historier, emner af almen interesse. FB er til smalltalk, sjov og godmodig eftersnak.

Bent Skjoldborg (BS) ang. Vendepostens ophør: Eftersom der ikke er kommet indlæg fra 
medlemmerne til bladet, bliver der intet blad. Det er ikke redaktionens skyld, bladet dør. Naturlig 
udvikling, de elektroniske medier overtager formidling af nyheder og informationer.

Peter Arildsen (PA): Rold Skov OK udsender nyhedsbrev hver måned med diverse nyheder, 
historier, etc.

GG: Må konstatere, hun ikke har savnet Vendeposten.

Ann Dissing: Man skal ikke have for mange forskellige medier, der skal vedligeholdes og laves. Det 
kræver arbejde.

BS: Man får informationer i PAs nyhedsbreve, ”snakken” på FB, eksponering af klubben og officielle 
meddelelser på hjemmesiden.

PA: Der er klubmedlem uden internetadgang. 

Kirsten Holdensen: Klubben efterspørger nye medlemmer, yngre medlemmer – for disse er FB en 
naturlig ting. Nyt, interaktivt, spontant.

Aage Thomsen: Efterlyser hensyntagen til klubbens ældre medlemmer, der ikke er på FB. Måske 
taber man medlemmer herpå.

Per Hauge: FB er fremtiden, overgangen kan være problematisk.



Ann Dissing: FB bruges ikke til vigtige informationer, kun til sjov og hyggesnak, kan sagtens 
undværes. Ingen bliver snydt for noget, hvis ikke de er med.

KA: Klubbens FB GRUPPE startede for flere år siden – har udviklet sig. Klubben får eksponering, når 
man liker et opslag. ½ delen af gruppens medlemmer er IKKE medlem af OK Vendelboerne. Med en 
FB SIDE får man statistik, hvis man får mere end 20 likes – så kan man se, hvor langt man kommer 
ud til andre. KA nævner videre, at han savner Vendeposten. Men konstaterer, at den tid er forbi. 
Bestyrelsen vil arbejde videre med at brede nyheder, informationer og klubhistorier ud på 
relevante platforme - det ugentlige nyhedsbrev og hjemmesiden. Men FB er mediET. Det er gratis 
eksponering.

Svend Brøns: Vendeposten er død! Elektroniske medier er fremtiden. Nyhedsbreve og FB. 
Webredaktør ville være en god ide. Hjemmesiden skal være det officielle udadtil. 

Fuglsang: Ang. Korttegning. Korttegning er tidskrævende, det er svært at skaffe nye korttegnere – 
sats på pensionisterne i klubben.

PA: Hvorfor kom beretningen ikke ud før generalforsamlingen?

KA: Den blev først færdigredigeret i dag.

Beretningen blev godkendt med applaus.

2. Forelæggelse af det reviderede regnskab for det forløbne år til godkendelse:

Kasserer Ellen Thomsen (ET) gennemgår regnskabet.

Poul Henning Pedersen: Der figurerer klubtur til Læsø i beretningen, men ingen udgift i regnskabet?

ET: årets klubtur var uofficiel, ingen tilskud – deltagerne betalte selv.

KA: Bestyrelsen arbejder med 2 års budgetter henover NJ2D. Formålet er ikke at øge formuen, men
at balancere regnskabet.

Ole Thomsen: Foreslår en skrivelse om regler for tilskud til kørsel, f.eks. på hjemmesiden.

GG: Hvorfor er udgiften til kørsel til åbne løb steget, når færre har været afsted? Måske har flere 
søgt end tidligere. Beløbet pr km er steget fra 25 til 32 øre. Måske har man deltaget i løb længere 
væk end sidste år.

Regnskabet godkendes af generalforsamlingen

3. Budget:

ET gennemgår det omdelte budget for 2015/16.

Gert Odgaard: Foreslår indkøb af pop up telt til brug ved åbne løb, hvor kun få løbere er afsted – og
hvor de store Regnly /tunneltelte er for uhandy og for store.

Pa: Klubben råder over 7 forskellige telte.

KA: Tages med til næste bestyrelsesmøde. Er overkommelig udgift.

4. Kontingent:

Kontingentet forbliver uændret.



5. Der er ingen indkomne forslag

6. Valg af formand:

KA genopstiller. Der er ingen modkandidater. KA vælges med appalus.

7. Valg til bestyrelsen:

Ellen Thomsen, Mogens Christensen og Hanne Bak-Mikkelsen er på valg. Mogens genopstiller ikke. 
Det gør de to øvrige. Bestyrelsen har forgæves rettet henvendelse til flere om at stille op – uden 
held. Der er ingen kandidater til den ledige plads. KA foreslår der oprettes vakant plads. Bestyrelsen
fortsætter arbejdet med at finde et medlem til den ledige post. Der vælges ikke suppleanter, da der
er ledig plads i bestyrelsen

Aage Thomsen efterlyser en officiel meddelelse om, Lene Bank er genindtrådt i bestyrelsen.

8. Valg af revisor:

Poul Henning Pedersen og Henning Bak-Mikkelsen genvælges. Svend Brøns vælges som 1. 
suppleant. Jens Rasmussen som 2. suppleant.

9. Evt.

Ole Thomsen læser brev op, han har modtaget fra tidl. medlem Lars Ole Wulf (tidligere Mortensen) 
i anledning af klubbens 40 års jubilæum.

Derefter præsenterer han Harry, klubbens nye medlem, samt kriterierne for at få Harry overdraget.
Modtagerens opgave er bl.a. at finde næste års modtager.

Gert Odgaard: Opfordrer til at man uploader sit løb på QuickRoute. Opfordrer erfarne o løbere til at
beskrive sine vejvalg, begrunde – god læring for andre.

Svend Brøns: Eftersnakken er vigtig. 

Der foreslås klubaften i brug af Quick Route

BS: Støtter Gerts forslag – underholdende og lærerigt

Ann Dissing: Selvom man ikke selv kan lægge sit løb op, kan man gå ind og kommenter på andres.

NB: Susanne Nielsen er lokal ekspert i World of O 

Lene Bank: Orienterer om Påskeløbet i Mols Bjerge – for sent at skaffe fælles logi. Påskeløb 2016 
vist på Rømø, forsøger at skaffe logi samme sted som sidst.

Formanden takker bestyrelsen for samarbejdet i årets løb. Især Mogens Christensen for stor indsats
gennem 6 år – som nyt medlem i klubben i sin tid overtog han straks tunge poster. Der udbringes 
trefoldigt hurra råb og klubben længe leve. 

GG takker for god ro og orden, afslutter generalforsamlingen kl.ca. 21. Efterfølgende social hygge 
over Lenes hjemmebagte brød, ost og et glas rødvin

Referent Hanne Bak-Mikkelsen


